
Europaudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 27. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EUU alm. del

Spørgsmål 138
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange patenter, der er godkendt af EPO,
som danske domstole betragter som værende softwarepatenter og dermed
har afvist til godkendelse i Danmark.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Eva Kjer Hansen
formand
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